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PROTOKÓŁ 

XXXIX SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 29 SIERPNIA 2017 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XXXVIII sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 29 sierpnia 2017 r. 

w godz. 18.05 – 19.50 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 14 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin. protokołu), stwierdzając, że Rada posiada kworum otwierając 

obrady XXXIX sesji Rady. 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

1. Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki przedstawił projekt porządku obrad XXXIX 

sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza o następującej treści (zał. nr 2): Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wymiany ogrodzenia w Parku Królewskim 

w Łobzowie (projekt Grupy Radnych). 

5. Przyjęcie projekt uchwały w sprawie propozycji lokalizacji nowych miejsc 

parkingowych (projekt Zarządu). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza 

na rok 2017 (projekt Zarządu). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia ustalenia listy zadań Rady 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2018 (projekt Zarządu). 

8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w roku 2018 (projekt Zarządu). 

9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Polityki 

Społecznej (projekt Zarządu). 

10. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Praworządności 

(projekt Zarządu). 

11. Oświadczenia. Komunikaty.  

12.  Zakończenie sesji.    

 



 

Przewodniczący przedstawił wniosek Zarządu o wycofanie z Projektu porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wymiany ogrodzenia w Parku Królewskim w Łobzowie. 

Wniosek poddany pod głosowanie, przyjęto: za- 13 głosów; wstrzymujący – 1 głos; w 

obecności 14 członków Rady. 

Na sesje przybył kolejna osoba, obecnych 15 Radnych. 

Ad.2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przedstawiony projekt porządku obrad poddany pod głosowanie, został przyjęty: 

za jednogłośnie; w obecności 15 członów Rady.  

Ad.3.Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXXVIII sesji Przewodniczący stwierdził jego 

przyjęcie.  
 

Ad. 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie propozycji lokalizacji nowych miejsc 

parkingowych (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki. 

Na sesje przybyły dwie kolejne osoby, obecnych 17 Radnych. 

Głos zabrali: p. Agnieszka Wantuch, p. Łukasz Mańczyk, p. Anna Pojałowska, p. Piotr 

Klimowicz, p. Edward Tarczałowicz, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Janusz Michałowski 

P. Agnieszka Wantuch złożyła Poprawkę I (zał. 4), która w wyniku głosowania została 

przyjęta: za – 15 głosów; przeciw- 0 głosów; wstrzymujące – 2 głosy; w obecności 17 

członków Rady. 

P. Janusz Michałowski złożył Poprawkę II (zał. 5), która w wyniku głosowania została 

przyjęta: za – 16; przeciw - 0 głosów; wstrzymujące – 1 głos; w obecności 17 członków 

Rady. 

Na sesje przybył kolejna osoba, obecnych 18 Radnych. 

P. Zygmunt Wierzbicki złożył Poprawkę III (zał. 5), która w wyniku głosowania została 

przyjęta: za – 16; przeciw - 0 głosów; wstrzymujące – 2 głosy; w obecności 18 członków 

Rady. 

P. Janusz Michałowski dopisał do swojej Poprawki II – Uzasadnienie, która w wyniku 

głosowania została przyjęta: za – 16; przeciw - 0 głosów; wstrzymujące – 2 głosy; w 

obecności 18 członków Rady. 

 



Projekt uchwały wraz poprawkami przyjęto: za - 16 głosów; przeciw - 0 głosów; 

wstrzymujący – 2 głosy; w obecności 18 członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie propozycji 

lokalizacji nowych miejsc parkingowych - uchwała nr XXXIX/312/2017 (zał. nr 6). 

 

Ad.6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2017 (projekt Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrali: p. Edward Tarczałowicz, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Piotr Klimowicz, p. 

Agnieszka Wantuch.  

Sesję opuściła 1 osoba, obecnych 17 Radnych. 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 17 członków Rady. 
 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie zmiany w zadaniach 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017 - uchwała nr XXXIX/313/2017 (zał. nr 7). 

 

Ad.7.Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia ustalenia listy zadań Rady 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2018 (projekt Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrała p. Agnieszka Wantuch. 
 

Projekt uchwały wraz poprawką przyjęto: za – 16 głosów; przeciw - 1 głos; w obecności 17 

członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie uzupełnienia ustalenia 

listy zadań Rady Dzielnicy V Krowodrza na rok 2018 - uchwała nr XXXIX/314/2017 (zał. 

nr 8). 

 

Ad.8. Przyjęcie projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę 

Dzielnic” w roku 2018 (projekt Zarządu). 
 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki. 

 

Projekt uchwały wraz poprawkami przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 17 członków 

Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2018 - uchwała nr XXXIX/315/2017 – zał. nr 9. 

 

Ad.9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Polityki 

Społecznej (projekt Zarządu). 



 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki. 

 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji Polityki Społecznej uchwała nr XXXIX/316/2017 (zał. nr 10).  

Ad.10. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji 

Praworządności (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki. 

 

Projekt uchwały przyjęto: za – 15; przeciw - 0 głosów; wstrzymujące - 1 głos; 1 osoba 

nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie uzupełnienia 

składu Komisji Praworządności - uchwała nr XXXIX/317/2017 (zał. nr 11). 

Ad.11. Oświadczenia. Komunikaty.  
 

1. Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki odczytał pismo nr GS-07.SW.7220-117/10 

ws. działek przy ul. Nawojki. Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Zygmunt 

Wierzbicki, p. Marcin Grega, p. Edward Tarczałowicz, p. Anna Pojałowska, 

p. Agnieszka Wantuch. Przewodniczący przypomniał, że Zarząd posiada 

upoważnienie do podejmowania uchwał, i niewykluczone, że podejmie stosowną 

uchwałę. 

2. Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki odczytał pismo z Wydziału Skarbu 

stanowiące odpowiedź na uchwałę ws. wniosku o  najem lokalu; poinformował 

również o  pismach, które wpłynęły z fundacji  „Jordanówka”. Głos zabrali: 

p. Agnieszka Wantuch, p. Jan Hoffman, p. Marcin Grega, p. Łukasz Mańczyk, 

p. Przemysław Łukasik, p. Zygmunt Wierzbicki. 

3.  Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki przekazał informację odnośnie nadania 

nazwy Parkowi Krakowskiemu. Głos zabrali: p. Edward Tarczałowicz, p. Piotr 

Klimowicz, p. Zygmunt Wierzbicki. 

4. Pan Piotr Klimowicz odniósł się do planowanego zamknięcia ul. Łokietka, 

ul. Prądnickiej, który potrwa ponad 2 lata, a także na temat miejsc parkingowych na 

terenie Dzielnicy.   Głos zabrali: p. Zygmunt Wierzbicki, p. Anna Pojałowska, 

p. Agnieszka Wantuch. 

5. Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki odniósł się do projektu uchwały w sprawie 

ogrodzenia Parku w Łobzowie – należy rozeznać, czy ogrodzenie ma być 

remontowane czy zdemontowane. Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Łukasz 

Mańczyk. 

6. Pani Agnieszka Wantuch przekazała informacje o udekorowaniu jej medalem przez 

Komendanta Straży Miejskiej w Krakowie i uroczystości z tym związanej. 

7. Pani Anna Pojałowska zdała relację ze spotkania w Wydziale Architektury 

i Urbanistyki ws. rozbudowy przy ul. Racławickiej. 

8. Przewodniczący p. Zygmunt  Wierzbicki poinformował o przeglądzie drzew  

z udziałem p. Marcina Tabisza, przy al. Kijowskiej i spotkaniu zespołu 

podejmującego decyzje o wycince drzew,  pod przewodnictwem Z-cy PMK 

p. Elżbiety Koterby,  w którym nie mógł uczestniczyć przedstawiciel Dzielnicy.  



 

Ad. 12.  Zakończenie sesji.   

Wobec wyczerpania porządku obrad XXXIX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza 

Prowadzący obrady zamknął sesję Rady o godz. 19.50. 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

                                                     Zygmunt Wierzbicki 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik 

 

pracownik biura Rady. 

 


